
Obec Stožok, 962 12 Detva 

 

 

Z Á P I S N I C A 

z XI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

 

 

Dátum konania: 17.04.2024  o 17:00 hodine 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Ukončenie XI. zasadnutia OZ: 17.04.2024  o hodine  

 

 

Program   

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice                                                                           

2. Voľba  návrhovej komisie 

3. Schválenie programu OZ 

4. Kontrola uznesení 

5. Schválenie vypracovanie projektovej dokumentácie na KD  

6. Schválenie prebratia do majetku obce vodovod, splaškovú a dažďovú kanalizáciu 

zrealizovanú firmou FIRED  

7. Rôzne – Prehľad nákladov podnikateľskej činnosti za r. 2023 

- Návrh cien  nájomného vrátane upratovania KD 

8. Záver  

 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  

V úvode XI. zasadnutia OZ, starostka obce Bc. Darina Petrincová, privítala všetkých 

zúčastnených a konštatovala, že zo 7 poslancov sú prítomní 6,  PhDr. Jaroslav Černák sa 

ospravedlnili, čím je Obecné zastupiteľstvo uznášania schopné. 

Určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Zapisovateľ- Ing. Miroslava Sabolová 

Overovatelia zápisnice: Jaroslav Bystriansky, Peter Daniš 

Za: 6 (M. Vajs,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč, J. Bystriansky) 

Proti: 0 



Zdržal sa: 0                                                                           

2. Voľba  návrhovej komisie 

Za návrhovú komisiu boli zvolení:  Miroslav Vajs, Slavomír Ďurina 

 

 

Za: 6 (M. Vajs,  P. Daniš, S. Ďurina, J. Klimová, J. Krnáč, J. Bystriansky) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 

 

3. Schválenie programu OZ 

 

 Program zasadnutia OZ bol jednohlasne schválený. 

Za: 6 (M. Vajs,  P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč, J. Bystriansky) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0                                                                           

 

 

4. Kontrola uznesení 

Bod sa presúva do budúceho zasadnutia OZ, z dôvodu neprítomnosti  hlavného kontrolóra 

Ing. Sivoka.  

                                                      

5. Schválenie vypracovanie projektovej dokumentácie na KD 

 

Starostka poslala CP projektanta Tomáša Tornyosa, narchitt.sk s.r.o. na vypracovanie 

projektovej dokumentácie – zateplenie kultúrneho domu vo výške 11 700 €, ktorý si bol 

kultúrny dom aj  pozrieť, posúdil, že po zateplení pravdepodobne vyjde 60 % úspora energií. 

Navrhol aj využite podkrovia, čo  starostka schvaľuje, že je tam pekný priestor.  P. Vajs sa 

vyjadril, že v prípade nevyužitia je potrebné aj zateplenie stropu  a riešenie nového 

bleskozvodu, aby to bolo v projekte zahrnuté.   P. Klimová odporučila osloviť viacerých 

projektantov, načo starostka reagovala, že zohnať projektantov je problém. P. Bystriansky 

upozornil, že je potrebné dať projektantom lehotu, aby sa stihlo reagovať na výzvu. Dohodli 

sa, že starostka pošle poslancom výkaz výmer na oslovenie projektantov na vypracovanie 

projektovej dokumentácie a po prieskume trhu a vyberie najvýhodnejšia ponuka.   



 

Za: 6 (M. Vajs, P. Daniš, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč, J. Bystriansky) 

Proti: 0 

Zdržal sa:  

 

6. Schválenie prebratia do majetku obce vodovod, splaškovú a dažďovú kanalizáciu 

zrealizovanú firmou FIRED 

 

Starostka informovala, že firma Fired s.r.o. má s obcou uzatvorenú zmluvu, má dokumentáciu 

a tlakové skúšky v poriadku, upresnila, že je to mimo cesty. Poslanci jednohlasne schválili 

prebratie do majetku obce vodovod, splaškovú a dažďovú kanalizáciu zrealizovanú firmou 

FIRED s.r.o. 

Za: 6 ( M. Vajs, S. Ďurina, , J. Klimová, J. Krnáč, J. Bystriansky, P. Daniš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

7. Rôzne 

- Prehľad nákladov podnikateľskej činnosti ŠOA za rok 2023 

 

P. Sabolová, informovala o nákladoch a výnosoch podnikateľskej činnosti ŠOA, s tým, že 

keby sa prevádzkoval predaj aj počas futbalu, musel by sa zamestnať ďalší zamestnanec, keď 

aj na kratší úväzok, čo by zvýšilo stratu. P. Klimová pripomenula, že počas futbalových 

zápasov nemusia robiť dve zamestnankyne, stačí jedna, a stále je proti tomu, aby bol bufet 

OŠK oddelený, že radšej by bola za to, aby sa navýšila dotácia pre OŠK. P. Daniš reagoval, že 

v ostatných dedinách to takto funguje, na čo p. Klimová odpovedala, že v ostatných okolitých 

dedinách nemajú podnikateľskú činnosť na Športovo-oddychový areál, ďalej hovorila, že 

futbalové kluby v iných obciach platia za pranie dresov, kosenie a upratovanie.  P. Vajs 

hovoril, že futbal funguje s pár dobrovoľníkmi, koľko hodín tam odpracuje Peter. P. Klimová 

ešte dodala, že je dôležitejšie zohnať hráčov, aby sme odohrali sezónu. P. Daniš odpovedal, že 

sú 4 hráči zranení a že je to jeho starosť, zatiaľ stále nastúpili na zápas. P. Bystriansky sa 

vyjadril, že je proti navyšovaniu dotácie pre OŠK, lebo v konečnom dôsledku to vyjde 

drahšie. Po vzájomnej diskusii dala p. starostka hlasovať, či OŠK si bude predávať osobitne, 

čo bolo schválené, p. Klimová bola proti.   

 

Za: 5 (M. Vajs,  P. Daniš, S. Ďurina, ,  J. Krnáč, J. Bystriansky) 

Proti: J. Klimová 



Zdržal sa: 0                                                                           

- Návrh cien  nájomného vrátane upratovania KD 

P. Sabolová informovala, že mzdové náklady na upratovanie KD by boli 100 €. Poslanci po 

diskusii sa uzniesli na tom, že treba platiť nájomné dopredu aj s kauciou, zálohou 100 €, kde 

sa pri prebratí kultúrneho domu vyhodnotí stav poriadenia a podľa toho sa bude záloha 

vracať. 

Nájom pre ostatných   200 + 100 záloha 

Nájom pre našich obyvateľov  100 + 100 záloha 

 

Treba doriešiť pranie obrusov a návlekov a zistiť prenájmy v okolitých obciach, následne 

upraviť cenník. 

 

 

P. Klimová upozornila na práce, ktoré sa vykonávajú – oprava fasády ŠOA, kde cena sa jej 

zdá veľmi vysoká. CP bola navýšená, vyčíslila materiál aj ceny a  cena prác je 15 € /m2. 

Predpokladaná cena zákazky bola vypracovaná na iný postup prác, ako bol realizovaný. 

Starostka obce odpovedala, že CP si preverovala aj na inej obci a že je to len osobný názor p. 

Klimovej  Poslanci tiež uvedené preveria.   

 

 

 

8. Záver  

Pani starostka ukončila XI. zasadnutie OZ a prítomným poďakovala za účasť.  

 

Zapisovateľka: Ing. Miroslava Sabolová v. r. .............................................  

Overovatelia zápisnice:  

Jaroslav Bystriansky v.r. ...........................................  

Peter Daniš v.r. ............................................  

Starostka obce : Bc. Darina Petrincová, v. r. ........................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


